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                                                   PROTOKÓŁ  Nr IX/2011 

Sesji Rady Miejskiej Wąsosza odbytej w dniu 23 sierpnia 2011r. 

 

 
Sesja  odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Wąsosza. Rozpoczęła się o 
godz. 10.05   i  trwała do godz. 13.30. 
 
Na sesji obecni byli  wszyscy radni tj. 15 osób wg listy obecności stanowiącej 
załącznik do protokołu.      
 
                                                                Lista obecności radnych to zał. Nr 1 

 

Ponadto w sesji udział  wzięli  : 

1. Zbigniew Stuczyk – Burmistrz Wąsosza, 
2. Marcin Koziński – Z-ca Burmistrza 
3. Jadwiga Rodzewicz- skarbnik Gminy, 
4. Dyrektorzy i kierownicy zakładów pracy z terenu Gminy Wąsosz,       

 

                                                  Lista obecności  stanowi zał. nr 2 
 

5. Sołtysi wsi . 
                                            Lista  obecności  sołtysów to zał. Nr 3 

 

Razem w sesji udział wzięło 45 osób. 

      

Ad 1. Otwarcie sesji. 

  Pan Zdzisław Nicpoń – Przewodniczący Rady Miejskiej Wąsosza otworzył IX sesję 

Rady Miejskiej Wąsosza. Na podstawie listy obecności radnych  stwierdził 100 % 

quorum Rady przy, którym Rada będzie podejmować uchwały. W pierwszej 

kolejności  Przewodniczący Rady powitał gości zaproszonych w szczególności Pana 

Zb. Stuczyka Burmistrza, po raz pierwszy Pana Marcina Kozińskiego – jako Zastępcę 

Burmistrza , Panią Jadwigę Rodzewicz – skarbnika Gminy , sołtysów , radnych oraz  

też po raz pierwszy Pana Zbigniewa Niedzielskiego  nowowybranego sołtysa wsi 

Wrząca Śląska. Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że proponowany 

porządek obrad sesji został radnym  przekazany, ale Pan Burmistrz wystąpił z 

wnioskiem o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad o brzmieniu 

„Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania pod 

nazwą „ Budowa kanalizacji sanitarnej w Wąsoszu” .  
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W związku z tym Pan Przewodniczący zwrócił się do Rady o przegłosowanie 

wprowadzenia dodatkowego punktu do porządku - jako „ 7a” 

 

 

  Nikt z radnych nie wniósł żadnych zmian. 
 

P o r z ą d e k   o b r a d   s e s j i : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja dyrektorów szkół z przygotowania placówek oświatowych do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2011/2012. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za świadczenia przekraczające bezpłatne 

podstawy programowe wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych 

i oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez gminę Wąsosz. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wąsosz. 

7a. „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania 

pod nazwą „ Budowa kanalizacji sanitarnej w Wąsoszu” 

8. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany  budżetu gminy Wąsosz na 2011r. 

9. Podjecie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego ławników sądowych. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady. 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie.     

 

 

                                                              Porządek to zał. nr 4    

Ad 2. Przyjęcie protokołu  z VIII sesji Rady Miejskiej Wąsosza. 

 
Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z VIII sesji Rady Miejskiej 

Wąsosza odbytej w dniu 21 czerwca 2011r. był wyłożony do wglądu radnych w 

biurze rady  i do tego protokołu radni nie wnieśli uwag. Zwrócił się do radnych o 

ewentualne uwagi lecz nikt nie miał zastrzeżeń wobec tego stwierdził przyjęcie 

protokołu Nr VIII/ 11 z sesji Rady Miejskiej Wąsosza. 

 
Ad.3 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani radna Lorenc Bogusława zam. Wrząca Wielka  
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 Sołtys wraz z mieszkańcami proszą o odkrzaczenie poboczy  odcinka drogi Wrząca 

Śląska – Drozdowice ze względu na utrudnienia w ruchu drogowym . 

 

Pan  radny Wiesław Pospiech – zam. Wąsosz ul. 1-go Maja 

W związku ze wzmożonym ruchem na  drodze ul. 1-go Maja  część pojazdów 
korzysta z przejazdu ul. Łąkową , która jest trasą dzieci idących do szkoły dlatego ze 
względów  bezpieczeństwa proszę o zamontowanie dwóch progów spowalniających 
na tej ulicy. Jeżeli nie będzie to możliwe w 2011r to proszę uwzględnić to zadanie do 
realizacji w  projekcie budżetu Gminy Wąsosz na 2012r.  
  
 

Ad 4 .Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przedmiotową informację przedstawił Pan Zbigniew Stuczyk Burmistrz Wąsosza. 

W okresie międzysesyjnym wydanych zostało 16  Zarządzeń. 

Dnia  22 czerwca 2011r. wydano Zarządzenie dotyczące zmian budżetu gminy 

Wąsosz gdzie  zwiększono plan dochodów i wydatków budżetowych o kwotę 8.000 zł 

przeznaczonej na dofinansowanie realizacji programu „Pomoc państwa  w zakresie 

dożywiania” 

 Zarządzeniem z dnia 22 czerwca 2011r.  nieodpłatnie przekazano na rzecz Skarbu 

Państwa w trwały zarząd dla  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Rejon 

w Wołowie działkę Nr 247/19 o pow. 0,0181 ha położoną w obrębie Gola Wąsoska z 

przeznaczeniem na realizację inwestycji  pod nazwą „ Budowa ciągu  pieszo-

rowerowego przy drodze krajowej nr 36 ul. Rawicka  w  miejscowości Wąsosz-

Podmieście. Został rozstrzygnięty przetarg przez Generalną Dyrekcję Dróg i 

Autostrad  i do końca października b.r. będzie on zrealizowany . 

Kwota za wykonanie tego zadania to  1mln zł . 

Dnia 29 czerwca 2011r. wydano  3 zarządzenia dotyczące wydzierżawienia mienia 

komunalnego a mianowicie : 

-działki niezabudowanej nr 66 o pow. 500 m2 na cele rolne w obrębie wsi Kamień 

Górowski, 

-część działki niezabudowanej nr 465/1 o pow. 20 m2 na cele ogrodnicze w obrębie 

miasta Wąsosz, 

- działki niezabudowanej nr 133/4 0 pow. 0,74 ha na cele rolne w obrębie wsi  Ługi, 

Kolejne Zarządzenie z dnia 29 czerwca 2011r dotyczyło zmiany budżetu Gminy 

Wąsosz na 2011r.a mianowicie przesunięcia środków w ramach rozdziału promocji 

jednostek samorządu terytorialnego z zakupu materiałów i wyposażenia na zakup 

usług pozostałych. Dnia 04 lipca 2011r. wydano Zarządzenie dotyczące zmiany 
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regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miejskiego Wąsosza polegającej na zmianie 

obowiązków Zastępcy Burmistrza. Zarządzeniem z dnia 5 lipca 2011r. wprowadzono 

zmiany regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Miejskiego. Zmiana ta 

dotyczyła zatrudnienia na ¼ etatu – radcy prawnego oraz zmiany regulaminu 

wynagradzania. 

Następnym Zarządzeniem w dniu 5 lipca 2011r. ustalono termin do  5 września b.r. 

na składanie wniosków  w szkołach  dotyczących udzielania pomocy finansowej 

uczniom na zakup podręczników na rok szkolny  2011/2012. 

Dnia 7 lipca 2011r. wprowadzono Zarządzenie  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 

2011r. a właściwie zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 42.956 zł  z 

tytułu : 

- dotacji przeznaczonej na dofinansowanie zakupu podręczników dla uczniów w 

programie „wyprawka szkolna”, 

-dotacji przeznaczonej na realizację zadań związanych z przeprowadzeniem 

narodowego spisu powszechnego ludności i mieszkań, 

- środki z zakupu usług remontowych  w gospodarce komunalnej przeniesiono na  

dotację dla SZBGKiM w Wąsoszu na adaptacje budynków otrzymanych od ANR na 

mieszkania komunalne. 

- z zakupu materiałów i wyposażenia w ochotniczych strażach pożarnych przenosi 

się środki na pozostałą działalność w zakresie bezpieczeństwa publicznego na 

zadanie inwestycyjne pn” Monitoring w miejscowości Wąsosz „oraz zakup usług 

pozostałych . Trwają prace przy podłączaniu tego monitoringu, który będzie działał 

drogą radiową, a wykorzystuje się  do tego słupy energetyczne oczywiście za zgoda 

energetyki , 

-z rezerwy ogólnej przeniesiono środki na zakup materiałów remontowych w PSP w 

Wąsoszu, 

- przeniesiono środki z gospodarki odpadami na usługi remontowe w gospodarce 

ściekowej i ochronie wód. 

Zarządzeniem z dnia 15 lipca 2011r. ustalono maksymalne wynagrodzenie 

kierowników jednostek organizacyjnych oraz zakładów budżetowych gminy Wąsosz . 

Wynagrodzenie  to wraz z dodatkiem za wieloletnią pracę oraz dodatkiem 

funkcyjnym i premią określono  w wysokości 6000 zł. 

Następne  dwa Zarządzenia z dnia 28 lipca  2011r.  dotyczyły przedłużenia 

powierzenia stanowiska dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej:   
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- w Płoskach Pani Joannie Morawskiej  oraz w Pobielu Panu Piotrowi First okres 5 

kolejnych lat szkolnych tj od dnia 01 września 2011r. do dnia 31.08.2016r. 

Dnia 29 lipca 2011r.przedstawiono informację o przebiegu wykonania budżetu gminy 

Wąsosz za I półr.2011r., które przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu oraz przekazano Radzie Miejskiej Wąsosza. 

Również dnia 29 lipca 2011r. wydano zarządzenie dotyczące powołania 5 osobowej 

komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy na 

stopień nauczyciela mianowanego( Smolan Joanna –szkoła Płoski). 

Zarządzeniem z dnia 19 sierpnia 2011r. wyznaczono obwodową komisje wyborczą 

dla celów głosowania korespondencyjnego. W wyborach do Sejmu i Senatu 

zaplanowanych na dzień 9 października 2011r. wyznaczono obwodową Komisje 

Wyborczą Nr 3 z siedzibą w Wąsoszu przy  Al. Niepodległości 10. 

                                                                    Informacja to zał. nr 5 

Ponadto Pan Burmistrz poinformował zebranych , że w ostatnim, czasie odbyło się 

wiele przetargów na inwestycje w gminie i tak : 

- przetarg na przebudowę budynku magazynowego  po firmie  RESPOM- w 

Wąsoszu z przeznaczeniem na mieszkania : 

   1) Konsorcjum TOM-BUD i ANASKOR ze Strzelina  - 720.756,68 zł  

       (bez instalacji elektrycznej), 

    2) PROK- BUD z Czeladzi W.                  -744.561,51 zł, 

    3) INS- BUD – Rawicz                              -793.046,04 zł 

 

- przetarg na położenie nawierzchni asfaltowej  drogi w Czarnoborsku 

  1)  Firma DROG –BUD- Gostyń  oferta  199.889.92 zł 

  2)  Firma Przedsiębiorstwo Budowy i Utrzymania Dróg i Mostów  

       Piotroniowice                                      191.577,74 zł 

  3)  Przedsiębiorstwo Dróg i Ulic- Leszno -183.878,55 zł 

  4)  POL-DRÓG Kościan                           -236.658,80 zł 

-    budowa I etapu kanalizacji w Wąsoszu 

1) PHU HEMIZ z Prochowic  - 2.670.802.41 zł 
2) Delta Plus Leszno                -2.422.273,01 zł 
3) PHU Monti-Bud Legnica       -2.971.870,98 zł (bez kosztorysu) 
4) PHU- CHOD- DRÓG  Krobia  -1.937.604,92 zł 
5) Jacek Fabiańczyk -Lubin-Osiek- 2.578,069,51 zł 
6) PHU Eko- Kan- Gaz-Ostrów Wlkp.-2.005.890,38 zł 

 

-  przetarg na położenie nawierzchni asfaltowej  drogi Wrząca , 
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    1)  Przed. Dróg i Ulic-Leszno    - 89.395,18 zł 

     2) POL-DRÓG Kościan            - 126.076,70 zł 

     3) Leszczyńskie Przedsiębiorstwo. Robót Drogowych -144.215.04 zł 

     4) Tadeusz Ćwik PHU-Wińsko  - 93.185.30 zł  

-remont chodników i założenie oświetlenia na amfiteatrze w Wąsoszu 

1)  HAWE- Budownictwo Legnica                               196.982,16 zł 

2)  DROG- TRANS – Paradowski  z Góry                   166.883,02 zł 

3)  PPHU- Zalewski Marek –Żmigród                         184.377 zł 

 4) PROK- BUD z Czeladzi W.                                     144.750 zł  

- budowa wodociągu do miejscowości Ostrawa 

1) CHOD-DRÓG – Krobia                                           283.236,84 zł 

2) Instalatorstwo c.o.,sanitarne i gazowe Matuszak i Szczeblewski spod  

    Piasek                                                                      294.499 zł 

3) Konsorcjum ELPRO-EKO i Gminna Spółdzielnia Samopomoc  

    Chłopska z Poznania                                               269.623,37 zł 

4) WODROL – okolice Wrocławia                                282.900 zł 

5)  Zakład Usług Remontowo –Bud. Z Jeleniej Góry   409.294,80 zł 

6)  MONT –INSTAL z Polkowic                                    665.370,48 zł 

7)  BUDOMET-  Polkowice                                        252.499,96 zł 

8)  INSTAL-SERWIS- z Osieka                                     244.496,66 zł 

 

Poszczególne zadania realizowane będą  z następujących środków finansowych ; 

17 sierpnia 2011r gmina podpisała umowę  na dofinansowanie remontu świetlicy w 

Dochowej ze środków unijnych. 

Budowa wodociągu m. Ostrawa, gdzie dofinansowanie  na kwotę 50 % całości 

zadania 244.000 zł ( pozostanie przyłącze dla leśniczówki w Sułowie ) 

Remont chodników amfiteatru – umowa z Marszałkiem Województwa na 

dofinansowanie w wysokości 75 %. 

Budowa Orlika za kwotę 992.610 zł, a dofinansowanie 80 % gdzie będą trzy źródła 

dofinansowania ( Minister Sportu ,Totalizator Sportowy oraz Marszałek 

Województwa) 

Remont dróg Wrząca i Czarnoborsko z TWFOGR  dofinansowanie w wysokości 

160.000 zł  łącznie na te zadanie koszt wyniósł 260.000 zł , a gmina pokryła 100.000 

zł. 
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I etap kanalizacji w Wąsoszu za kwotę 1.937.000  zł   a z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony  Środowiska we Wrocławiu  – 60 % z czego 40 % pożyczki, a 20 % dotacji , 

natomiast nasze  środki  z budżetu to 40 % ,ale pojawia się możliwość skorzystania z 

kolejnego programu  pod nazwą „Społeczeństwo  infrastrukturalne” gdzie Gmina 

będzie występowała z wnioskiem by skorzystać tak jak przy budowie oczyszczalni 

ścieków, a mianowicie zamienić pożyczkę na pieniądze unijne. 

Modernizacja  budynku magazynowego na mieszkania po Respom to środki w 100 % 

z budżetu Gminy Wąsosz. 

Ponadto  w Czarnoborsku przy szkole podstawowej będzie budowane boisko 

sportowe. 

 Odbył się przetarg na zadanie dotyczące pogłębiania rzeki Orli i w najbliższych 

dniach rozpocznie się realizacja., lecz nie jest to zadanie gminy. 

Zakładanie oświetlenia  „solarów ulicznych” powierzono Samorządowemu Zakładowi 

Budżetowemu Wodociągów i Kanalizacji w Wąsoszu ponieważ firma , która wygrała 

przetarg  nie ma dobrej opinii ze względu na to, że wcześniej wykonywała takie 

zadanie i były problemy  w  konserwacji oświetlenia.  

Jednocześnie Pan Burmistrz stwierdził, że przetargi wywołują dużo emocji w gminie  i 

z tego tytułu jest wiele niedomówień, dlatego zaproponował udział  w przetargach 

oprócz urzędników  dwóch członków Komisji Rewizyjnej w osobach Pan radny Maciej 

Kutzmann oraz Pan radny Jerzy Kobylak .Wskazani radni wyrazili zgodę. 

 

Następnie odczytano protokoły ze spotkań w dniu 5 i 6 lipca 2011r w sprawie 

transportu kruszywa przez gminę Wąsosz na budowę drogi S-5  

„P R O T O K Ó Ł  z posiedzenia odbytego  w dniu 05 lipca 2011r. dotyczącego  transportu  

kruszywa z Kopalni w Zubrzy. 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miejskim Wąsosza. 

W posiedzeniu udział wzięli : 

1. Zbigniew Stuczyk – Burmistrz Wąsosza 
2.  Dariusz Świtała – właściciel Kopalni Zubrza 
3. Maciej Sierżant – Zastępca Dyrektora Kontraktu 
4. Pietrzykowski   - Właściciel  DROG-BUD 
5. Rafał  Henzacz – DROG-BUD                                   
6. Jarosław Skibniewski – radny- Pobiel 
7. Tadeusz Bieleń- sołtys wsi Pobiel 
8. Mirosław Lewicki – Kierownik Referatu Budownictwa i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 

Wąsosza, 
9. Grzegorz Kordiak –prac. Referatu Budownictwa i Ochr. Śr UM Wąsosz 

Tematem posiedzenia było omówienie trasy transportu kruszywa z Kopalni Zubrza na budowę drogi 

S-5 ( obwodnicy Rawicza) przez teren gminy Wąsosz. 
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            Pan Pietrzykowski- właściciel DROGBUD- poinformował ,że firma DROGBUD miała podpisaną 

umowę z firmą „ALPINA” na transport kruszywa w ilości od 2-3 tys.ton  z kopalni Zubrza. Transport 

kruszywa miał się odbywać trasą wskazaną  przez Pana Łaszewskiego Dyrektora  Zarządu Dróg w 

Górze, a mianowicie drogą gminną z Zubrzy  600-700 m  następnie drogą powiatową 1111D i drogą 

1108C do Wodnik , ale ta trasa jest bardzo wąska. DROGBUD jest zainteresowany tym, aby na pusto 

transport przejeżdżał przez Borowno. W obecnej chwili firma posiada  koncesję na  wydobycie 1.5 mln 

ton, z zamiarem powiększenia wydobycia  do 4 mln ton. Firma DROGBUD zamierza w jakiś sposób 

Gminie i samemu Pobielowi zrewanżować się za utrudnienia transportowe  i z władzą lokalną  chce 

podpisać porozumienie finansowania  na  rzecz infrastruktury drogowej  przeznaczając  0,30 zł od 1 

tony wywiezionego kruszywa.  

Firma ma uzgodnienie z Zarządem Dróg  dotyczące trasy i jeżeli nie będzie przejazdu przez las i 

Borowno to musi w okresie  2-3 miesięcy wzmocnić pobocza drogi przez Pobiel. Do  tego celu  firma 

zabezpieczy 20 ton masy bitumicznej i kruszywa tyle ile będzie potrzeba na utwardzenie poboczy 

dlatego występuje do Burmistrza  o wyrażenie zgody na w/w zadanie. Firma transportowa” Alpina”  ma 

podpisać umowę z Zarządem Dróg w Górze, w której zobowiąże się  do utrzymania drogi w stanie nie 

pogorszonym czyli  naprawę w przypadku jej zniszczenia . 

              Następnie głos zabrał Pan  Bieleń Tadeusz- sołtys wsi Pobiel, który wyraził zadowolenie z  

deklaracji odnośnie naprawy drogi ale miał obawy o istniejący stary wodociąg  przy tej drodze gdzie 

duży transport zwiększy awaryjność sieci wodociągowej  .Zapytał kto pokryje koszty napraw? Poruszył 

również  sprawę odszkodowań za uszkodzenia budynków ,a większość  z nich to budynki 

przedwojenne i już mieszkańcy zgłaszają pęknięcia ścian. 

Pan Pietrzykowski – DROGBUD stwierdził, że  trasa przejazdu jest wskazana przez powiat i to powiat 

za to odpowiada. Firma planuje  uruchomić transport kruszywa do100 samochodów. 

      Następnie głos zabrał  Pan Burmistrz – który oznajmił, że Pan Pietrzykowski  reprezentujący firmę 

DROGBUD w żaden sposób  nie traktuje  Gminy poważnie ponieważ wcześniej wystąpił o to, aby 

podpisać porozumienie na przejazd od 6-8 samochodów na dobę  wskazując trasę przejazdu tzw. 

bajpasem  pomijając Pobiel. Następnie Pan Pietrzykowski  w porozumieniu z Panem Świtałą 

właścicielem kopalni bez wiedzy i zgody gminy  wywozi żwir przez Pobiel. Gmina zgodnie z prośbą 

DROGBUD-u sporządziła porozumienie i wysłała  dla Pana Świtały  do podpisania w miesiącu lutym 

2011r. lecz do dzisiaj ono nie zostało podpisane i dostarczone gminie. Na dowód tego Pan Burmistrz 

przedłożył pisma wnioski Pana Pietrzykowskiego złożone do Urzędu. Ponadto Pan Burmistrz 

poinformował ,że Pan Pietrzykowski  w zamian za utrudnienia  transportowe oferował  Gminie pomoc 

przy budowie szkoły , oczyszczalni ścieków oraz deklarował inną pomoc z której się nie wywiązał.  

Pan Burmistrz nadmienił ,że istniejąca kopalnia  żwiru Kruszgeo w Kowalowie jest partnerem 

poważnym bo zawarte  z gminą porozumienie, sukcesywnie realizuje. 

Propozycja przejazdu  transportu zaproponowana przez DROGBUD jest  dla Gminy nie do 

zaakceptowania ponieważ Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie  na remont drogi gminnej  do 

Zubrzy  ze względu na skargi przewoźnika dowożącego dzieci do szkoły .  Gmina powinna wykonać 

remont jak najszybciej a okres wakacyjny jest najlepszy na realizację  tego zadania  dlatego transport 

żwiru jest tamtędy niemożliwy. Ponadto Pan Burmistrz nadmienił, że to ciężki sprzęt rolniczy  Pana 

Świtały niszczy tą drogę  . 
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Następnie  głos zabrał Pan Pietrzykowski –  który poinformował zebranych ,że pierwsze rozmowy z 

Burmistrzem dotyczyły przejazdu drogą 36 przez Borowno do Zubrzy przez las, ale okazało się ,że w 

Borownie ludzie zaczęli protestować, dlatego zaproponowano tzw. bajpas. Pan Burmistrz  wówczas 

zaproponował przejazd drogą z Zubrzy do Kąkolna przez las o długości 1800 m wzdłuż ściany lasu. 

Po dokładnej wizji w terenie okazało się ,że takiej możliwości tam nie ma  aby zrobić drogę o 

szerokości 12 m bo jest to wysoki koszt i są tam szkółki leśne . Burmistrz  wówczas wyraził zgodę aby, 

korzystać z dróg gminnych . Firma DROGBUD ponadto zwróciła się do Starostwa o wskazanie drogi i 

takie wskazanie posiada tj  przez  Zubrze  1110 D do znaku 12 lub 15 ton w Borownie , a więc dalej 

firma nie może wjeżdżać chyba , że pozwoli Burmistrz usunąć znaki..W związku z tym firma 

DROGBUD prosi o  ostateczne wyznaczenie trasy  przejazdu  ponieważ posiada koncesję  i wszelkie 

decyzje dotyczące eksploatacji  kruszywa z kopalni w Zubrzy. Kruszywo to jest jedynym kruszywem w 

okolicy , które nadaje się na materace i górne części nasypu przy budowie dróg .Firma DROGBUD 

planuje również poszerzyć działalność  wykorzystując kruszywo do produkcji betonów lecz do tego 

celu musi  dostosować odpowiedni sprzęt. Do tej produkcji firma może  zatrudnić  ludzi z Pobiela. 

Burmistrz Wąsosza-  stwierdził ,że  musi dbać o interesy gminy i jej mieszkańców dlatego nie może 

dopuścić do uszkodzeń infrastruktury, a przede wszystkim chciałby aby  transport  kruszywa odbywał 

się jak najmniej uciążliwie dla mieszkańców .Nadmienił ,że zawiódł się na firmie DROGBUD ponieważ 

ona widzi tylko swój interes nie licząc się z miejscową ludnością  dlatego zwrócił się z pytaniem w jaki 

sposób firma zabezpieczy swoje zobowiązania . 

Pan Pietrzykowski –każdorazowo po zakończeniu miesiąca gmina może otrzymać WZ o wywiezionym 

towarze, aby kontrolować eksploatację złoża. Pan Świtała – właściciel kopalni – deklarował możliwość 

wpłaty  pewnej kwoty na wskazane przez gminę konto jako zabezpieczenie. Stwierdził ,że obecny 

przejazd 5-6 samochodami przez Pobiel to nie jest zmasowany atak na Pobiel bo ta ilość 

samochodów  nie jest w stanie zniszczyć dróg dlatego nie widzi konieczności składania  zobowiązań 

dla Pobiela, natomiast w przypadku zwiększenia transportu może rozważać tą kwestię. 

Pan Burmistrz zapytał firmę o zabezpieczenie w formie aktu notarialnego  w razie nie wywiązania się 

ze złożonych deklaracji.  

Ustalono : 

 Wywóz kruszywa  w ilości 2-3 tysięcy ton  to jest praca dla 100 samochodów dziennie przy  prędkości 

przejazdu przez Pobiel 30 km/h. Generalny wykonawca będzie kontrolował tą jazdę. Jeżeli kierowcy 

nie będą tego przestrzegać nie będą pracować . Transport odbywać się będzie od poniedziałku do 

piątku w godzinach od 6.00 do 21.00  bez sobót i niedziel. Pracownik obsługujący wagę będzie 

kontrolował częstotliwość wyjazdów samochodów tak by nie były to wyjazdy grupowe 7-10 na raz. .  

W Pobielu zrobiony zostanie chodnik oraz wzmocnione zostaną pobocza drogi, za które zapłaci firma  

DROGBUD. Do czasu podpisania porozumienia  wywóz kruszywa odbywać się będzie 10 

samochodami. Gmina otrzyma 0,30 zł od 1 tony wywiezionego kruszywa na utrzymanie infrastruktury. 

 P R O T O K Ó Ł  z posiedzenia odbytego  w dniu 06 lipca 2011r. dotyczącego  transportu  

kruszywa z Kopalni  Osłowice. 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miejskim Wąsosza.  

W posiedzeniu udział wzięli : 

1. Zbigniew Stuczyk – Burmistrz Wąsosza 
2.  Ireneusz Roduk – Pełnomocnik Zarządu Budokam sp. Z.o.o. 
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3. Jacek Kowanek – Dyrektor Zarządzający Budokam sp. Zo.o. 
4. Mirosław Lewicki – Kierownik Referatu Budownictwa i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 

Wąsosza, 
5. Grzegorz Kordiak –prac. Referatu Budownictwa i Ochr. Śr UM Wąsosz 

 

 

Tematem posiedzenia było omówienie transportu kruszywa z Kopalni Osłowice na budowę drogi S-5 ( 

obwodnicy Rawicza) przez miejscowość  Wąsosz. 

Jako pierwszy głos w rozmowie zabrał przedstawiciel firmy Budokam przypominając, że firma 

Fam-Bud nie wywiązała się ze swoich zobowiązań dotyczących utworzenia nasypu wzdłuż torów 

kolejowych, którym odbywałby się transport żwiru na budowę drogi S5. W związku z powyższym trasa 

przewozu kruszywa musi przebiegać przez miasto Wąsosz. W dalszej kolejności przedstawiciel 

Budokam-u podjął temat dotyczący możliwości  ponownego uruchomienia przewozu żwiru z kopalni 

Osłowice przez miasto Wąsosz. Firma nie może zaproponować gminie żadnych korzyści z tytułu 

przewozu żwiru, ponieważ nie zna jej oczekiwań w tej sprawie. Badania kruszywa pochodzącego z 

kopalni Osłowice wykazały, że różni się ono od kruszywa wydobywanego w  Kowalowie, jednak jego 

jakość jest tak samo dobra. Wg Członka Budokam-u Dyrektor Giemza i Dyrektor Sierżant są bardzo 

zainteresowani złożami pochodzącymi z kopalni Osłowice, głównie ze względu na zupełnie inny 

charakter kruszywa; złoża z Osłowic mogą być użyte w celach, do których nie nadają się złoża 

pochodzące z Kowalowa.  

Jako następny głos zabrał Pan Burmistrz Zbigniew Stuczyk. Wg Burmistrza Budokam może 

wydobywać żwir z kopalni Osłowice, jednak jego transport przez miasto Wąsosz jest niedopuszczalny. 

Burmistrz nie wyobraża sobie zdwojonego ruchu samochodów ciężarowych w mieście, którego ulice i 

budynki są i tak obciążone na skutek przejazdu ciężarówek z Kruszgeo, tym bardziej, że czas budowy 

drogi S5 przedłuży się do roku 2013. Burmistrz wyjaśnił, że transport żwiru z Osłowic przez miasto 

Wąsosz będzie możliwy wówczas, gdy Budokam uzyska pozwolenie i podpisze porozumienie ze 

Starostami Powiatu Górowskiego oraz z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Górze. 

Poinformował  również o spotkaniu z firmą Drog-Bud, które odbyło się 5.07.2011r. Drog-Bud  żwir z 

kopalni Zubrza chce przewozić przez miejscowość Pobiel, położoną także w gminie Wąsosz. 

Mieszkańcy Pobiela są przeciwni transportowi kruszywa przez wieś i zrobią wszystko aby do tego nie 

dopuścić. Wg Pana Burmistrza firmy takie jak Budokam i Drog-Bud są mało wiarygodne, ponieważ 

jeszcze przed rozpoczęciem budowy drogi S5 proponowali rozwiązania, dzięki którym transport 

kruszywa omijałby miasto Wąsosz. Jednym z nich miał być nasyp biegnący wzdłuż linii kolejowej, 

którego w rzeczywistości nie utworzono. Do tej pory firmą, która wywiązuje się ze swych zobowiązań i 

warunków umowy jest Kruszgeo. Pan Burmistrz nadmienił, że w związku  z położeniem kopalni 

Osłowice w gminie Jemielno, wszelkie korzyści finansowe i prawne wynikające z ustawy o ochronie 

środowiska i opłaty eksploatacyjnej będzie czerpała gmina Jemielno, natomiast gmina Wąsosz 

poniesie jedynie straty w postaci zniszczonej infrastruktury.  

W odpowiedzi na argumenty Pana Burmistrza członek Budokam-u tłumaczył, że firma 

rzeczywiście planowała wybudowanie nasypu biegnącego wzdłuż linii kolejowej. Pomimo utrudnień, 

jakie stanowią mosty, inwestycja ta była możliwa do zrealizowania, jednakże firma Fam-Bud, której 

zlecono wybudowanie nasypu okazała się niewydolną finansowo i niewiarygodną, natomiast Kruszgeo 

nie wyrażało chęci na utworzenie tej konstrukcji; w obecnej chwili nie ma już czasu na realizacje tego 

zadania. Przedstawiciel Budokam-u podjął również temat dotyczący porozumienia ze Starostwem 

Powiatowym w Górze i Dyrektorem Zarządu dróg Powiatowych. Stwierdził, że stroną porozumienia w 

tej sprawie jest Starostwo Powiatowe i Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, dlatego wszelkie 

deklaracje Budokam-u zapewniające dbałość o właściwy stan dróg w gminie Wąsosz i 

odbudowywanie powstałych zniszczeń są mało wiarygodne i bezpodstawne. Członek Budokam-u 

uważa, że wydłużenie czasu budowy drogi S5 ma dobre strony, ponieważ stworzy możliwość 

racjonalnego rozłożenia w czasie  ruchu samochodów ciężarowych, tzn. będą one mogły jeździć w 

większych odstępach czasowych, co zapobiegnie ich masowemu przejazdowi, nawet w przypadku, 

gdy Budokam włączyłby się w transport żwiru przez Wąsosz.  

Na zakończenie Pan Burmistrz potwierdził swoje wcześniejsze stanowisko w sprawie 

przewozu żwiru z Osłowic. Tylko pozwolenie i podpisanie porozumienia ze Starostwem Powiatowym i 
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z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych otworzy możliwość transportu żwiru przez Wąsosz. W chwili 

obecnej Pan Burmistrz nie ma żadnych oczekiwań w stosunku do Budokam-u, ponieważ zdwojony 

transport kruszywa przez miasto jest niedopuszczalny. Jeżeli Kruszgeo złamie warunku umowy bądź  

dopuści się masowego przejazdu samochodów ciężarowych przez Wąsosz, Budokam przejmie prawo 

do transportu swojego kruszywa przez miasto. Na razie Burmistrz „nie ulegnie”, ponieważ 

reprezentuje interesy mieszkańców gminy, a nie interesy firm. Nie będzie narażał zdrowia i życia 

mieszkańców i nie pozwoli na doszczętne zniszczenie infrastruktury w miejscowościach gminy.  

Burmistrz ubolewa nad faktem, że to gmina Wąsosz ponosi straty i konsekwencje na rzecz rozwoju i 

dużych inwestycji w powiecie rawickim. Burmistrz zrobi wszystko i podejmie wszelkie starania, aby nie 

dopuścić do zdwojenia ilości tirów przejeżdżających przez Wąsosz. „ 

 

 Pan Burmistrz poinformował obecnych na sesji , że na razie nie zostało podpisane 

żadne porozumienie dotyczące transportu żwiru z  kopalni Zubrza. 

Ponadto Pan Burmistrz  był w tej sprawie u Wojewody Dolnośląskiego i Generalnej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad w Poznaniu .Po wizycie w Poznaniu i przedstawieniu 

problemu nie zrozumiano intencji gminy ,a stwierdzono, że budowa ma się odbyć jak 

najszybciej i najmniejszym kosztem dlatego jedyną przyjazną instytucją , która chce 

pomóc gminie  jest  Inspekcja  Transportu Drogowego. Byli w Urzędzie 

przedstawiciele tej instytucji z Legnicy ,lecz sytuacja jest taka jak na terenie gminy 

pojawi się Inspekcja Transportu Drogowego to wówczas  transport żwiru przez gminę 

jest znikomy lub nie ma go wcale. ITD była na kopalniach i prowadziła czynności 

kontrolne:  wagi , pojazdów w wyniku, których zabranych zostało 13 dowodów 

rejestracyjnych pojazdów oraz wszczęto kilka postępowań administracyjnych. Nawet 

pan Poseł  Wielkopolski  Jerzy Szczepański zainteresował się tą sprawą udając się 

do Gminy  lecz po przedstawieniu stanowiska Gminy doszło do kolejnego spotkania 

w Starostwie Powiatowym w Górze  i  przy udziale pana posła oraz  przedstawicieli 

Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Poznaniu   zarzucono  to, że przez 

Burmistrza Wąsosza budowa S-5 jest już opóźniona o 6 miesięcy Twierdzono 

również ,że  ITD prowadzi kontrole wybiórczo bo wyłapuje szczególnie pojazdy 

wożące kruszywo , a po drogach odbywa się również inny  transport             

pojazdów ciężarowych. Gminę dziwi tylko to ,że wszyscy  nie chcą dostosować się 

do obowiązującego prawa, bo przekracza sie prędkość jazdy, pojazdy są  

przeładowywane. Największy problem i niebezpieczeństwo stworzy się 1 września 

2011r. gdzie ruszą dzieci do szkół ulicami, którymi przejeżdża transport żwiru. 

Zarzuca się Gminie ,że działa politycznie przeciwko planom rządowym. 

Gmina zleciła wykonanie badań dotyczących drgań i hałasu oraz ilości 

przejeżdżających pojazdów. Z przeprowadzonych badań wynika ,że przez miasto 

Wąsosz na dobę przejeżdża 7000 pojazdów z czego 1700 pojazdów to pojazdy 

ciężarowe natomiast 700 z nich to pojazdy przewożące żwir. Inwentaryzacja dróg  
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Kowalowo- Wąsosz została zrobiona  natomiast  inwentaryzacja budynków nie musi 

być wykonana bo jest to droga krajowa, która o tonażu ma nośność  do Ścinawy  

11,5 ton na oś natomiast od  Ścinawy  do Rawicza nośność 8 ton na oś i odcinek 

drogi w gminie Wąsosz(Wąsosz-Rawicz) jest w dużo gorszym stanie i ten stan nadal 

się pogarsza. Jeżeli chodzi o rodzaj kruszywa to ze spotkania wynikało ,że są różne 

kruszywa w tych kopalniach, ale zrobiono dodatkowe  analizy, które tego nie 

potwierdzają bo  zarówno w Kowalowie jak i w Osłowicach jest takie same kruszywo.  

Na ostatnim spotkaniu w Starostwie Powiatowym zostało spisane porozumienie 

gdzie liczba pojazdów przewożących kruszywo z kopalni Kowalowo i Osłowice jest 

ustalona maksymalnie 350  pojazdów, gdzie  rekord  przejeżdżających pojazdów to 

372 szt. . Wywóz kruszywa z kopalni Zubrza uzależnia się  od mieszkańców wsi 

Pobiel i jeżeli  będzie zgoda mieszkańców to wówczas gmina wyda pozytywną opinię  

na przejazd drogą gminną. Z Zubrzy ma być transport w ilości 100 samochodów . Do 

tej pory wywieziono 800.000 ton, a na budowę S-5 jest potrzebne 6 mln ton i tutaj 

widać o jakiej skali problemu rozmawiamy. Kopalnia w Kowalowie zapłaciła już 

gminie 300.000 zł ,a wpłynie jeszcze dodatkowo opłata eksploatacyjna od wszystkich 

złóż na terenie gminy. Często dochodzi do pomówień ,że to Burmistrz Wąsosza 

wydał pozwolenie na transport przez Wąsosz lecz , to nie burmistrz wydaje 

pozwolenia bo nie są to drogi gminne. Gmina robi wszystko by powstrzymać  

niszczenie Wąsosza, Wąsosz wydał koncesję na kopalnię w Kowalowie , ale sam 

początek bierze się czasów naczelnika Rybaka który wydał decyzję na Kowalowo. 

 

Pan Tadeusz Bieleń – sołtys wsi Pobiel zapytał Burmistrza czy jest możliwy objazd  i 

czy jest możliwość zablokowania przejazdu transportu żwiru  przez Pobiel. 

 

Pan Burmistrz odpowiedział ,że nie ma możliwości zatrzymania. Jedynie kontrole ITD 

lub opady deszczu spowodują spowolnienie transportu. Nie ma możliwości budowy 

objazdu by ominąć Pobiel. Pozostaje jedynie transport przez Pobiel lecz mieszkańcy 

muszą wyrazić zgodę. Ponadto ma być zrobiona inwentaryzacja budynków 

Ponadto Pan Burmistrz poinformował ,że w planach budżetu była przewidziana 

budowa wagi do ważenia pojazdów lecz jest to niemożliwe i gmina wybuduje jedynie 

podstawę pod wagę (pas o długości 47 m odpowiednio wypoziomowany), a samą 

wagę postawi Inspekcja Transportu Drogowego. Proponuje się, żeby umiejscowić to 

na stacji paliw BP przy ul. Rawickiej. Gmina może tego nie budować lecz jest to koszt 

około 30.000-40.000 zł. Gmina nie może zgodzić się na to ,że  grupami bez 
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ograniczeń , przejeżdżają    przeładowane samochody w dzień i w  nocy  bo komuś 

zależy, aby jak najszybciej wybudować S-5. Gmina nie ma nic przeciwko budowie 

drogi  lecz należy realizować to zgodnie z prawem. 

 

 

Pan Radny Jacek Oczek – stwierdził ,że kierowcy mając taką technikę 

porozumiewania się, będą dokładnie wiedzieć kiedy na terenie miasta jest Inspekcja 

Transportu Drogowego, aby jeździć przepisowo . 

 

Pan Radny Maciej Kutzmann- stwierdził, że rada w pełni popiera działania Burmistrza 

w sprawie transportu kruszywa przez gminę Wąsosz, ale on osobiście nie jest za  

budową wagi lecz widziałby np. sygnalizację świetlną na drodze przy szkole 

podstawowej, która równie dobrze powstrzymałaby przejazd grupami. Ponadto 

postawienie wagi na drodze wojewódzkiej spowoduje to ,że  pieniądze z mandatów 

trafią do województwa, a nie do gminy. 

 

Pan Marcin Koziński – Zastępca Burmistrza przedstawił dane dotyczące 

przeprowadzonych pomiarów przejazdu pojazdów w kierunku Rawicza oraz Ścinawy 

,które zostało wykonane w dniach 4-5 sierpnia 2011r. oraz badanie pomiarów hałasu. 

Badanie to wykonała firma  Remitor z Wrocławia, która pomiaru w  dwóch punktach 

pomiarowych  przy ul. 1-go Maja 3 oraz ul. Kolejowej 18 . W wyniku tych badań, 

wynika że w kierunku Rawicza w okresie dnia przejeżdża 262 pojazdów lekkich , 761 

pojazdów ciężkich i 14 motocykli natomiast  w nocy przejeżdża 214 pojazdów lekkich 

,93 pojazdy ciężkie. 

 W ciągu doby w kierunku Rawicza przejeżdża 2818 pojazdów lekkich ,854 pojazdów 

ciężkich oraz 14 motocykli . 

Przejazdy pojazdów w kierunku Ścinawy w ciągu dnia przejeżdża 2294 pojazdów 

lekkich, 740 pojazdów ciężkich i 11 motocykli natomiast w nocy przejeżdża 237 

pojazdów lekkich,103 pojazdy ciężkie bez motocykli. W ciągu doby przejeżdża w 

kierunku Ścinawy 2531 pojazdów lekkich, 843 pojazdy ciężkie i 11 motocykli. 

Razem pojazdów na dobę przez Wąsosz w obydwie strony przejeżdża 5347 lekkich , 

1697 pojazdów ciężkich oraz 25 motocykli co łącznie stanowi 7069 pojazdów. 

Ponadto zmierzono poziom hałasu w decybelach i tak : 

Dla tego terenu przyjęto dopuszczalny  poziom hałasu do 60 decybeli w ciągu dnia  i 

50 decybeli w ciągu nocy ze względu na taką zabudowę terenu . W wyniku tych 
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badań stwierdzono , iż poziom hałasu przy ul. Kolejowej w ciągu dnia wyniósł 72 

decybeli natomiast w nocy 66 decybeli,  a przy ul 1-go Maja w ciągu dnia 

zanotowano  71 decybeli natomiast w nocy 65 decybeli. Wobec tego w tych dwóch 

punktach poziom hałasu został przekroczony. 

Jednocześnie dokonywano w trzech punktach Wąsosza pomiarów drgań. Normy  

przy badaniu drgań są bardzo szerokie. Normy te zostały przekroczone o 2 punkty. 

Badania te będą podstawą do występowania do ITD i  policji w celu podjęcia  

stosownych działań. 

 

Pan radny Jacek Chorostkowski – zapytał co z chodnikiem w Wodnikach ponieważ 

zbliża się nowy rok szkolny, a wzmożony ruch pojazdów zagraża bezpieczeństwu 

dzieci. 

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że w budżecie gminy nie przewiduje budowy chodnika bo jest 

to droga krajowa nr 36 i gmina za tą drogę nie odpowiada. . W ostatnim czasie  

mieszkańcy wsi Wodniki ze względów na wzmożony ruch pojazdów zapowiedzieli  

blokadę na tej drodze by wpłynąć na poprawę bezpieczeństwa. Powiatowy Zarząd 

Dróg wraz z transportowcami wystąpili do mieszkańców o odwołanie blokady , a w 

zamian za to rozważą temat ewentualnej budowy chodnika w tej wsi.  

 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził ,że szczegółowa i wyczerpująca informacja 

została przyjęta bez uwag 

 

Przerwa w obradach 11.30. do 11.50 

 

Ad 5. Informacja dyrektorów szkół z przygotowania placówek oświatowych do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2011/2012. 

Pan Zdzisław Nicpoń –przewodniczący obrad stwierdził ,że zgodnie z planem pracy 

rady na sesję w 2011r. uwzględniono temat dotyczący „Przygotowania placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2011/2012 „ Wystąpił do wszystkich 

dyrektorów placówek oświatowych o przygotowanie i przedstawienie takiej informacji 

. 

Wobec tego poprosił Dyrektorów Szkół i Przedszkola aby przedstawili stopień 

przygotowania swoich placówek do nowego roku szkolnego. 
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Pani Halina Mielnik – Dyrektor Publicznego Gimnazjum im. H. Sienkiewicza w 

Wąsoszu  poinformowała ,że w roku szkolnym 2011/2012 uczęszczać będzie 270 

uczniów  i 14 oddziałów . W I klasie – 83 uczniów w 4 oddziałach bo tutaj nastąpiła 

redukcja 1 oddziału, w II klasie- 90 uczniów w 5 oddziałach i w III klasie -94 uczniów 

w 5 oddziałach. Kadra nauczycielska stanowi 31 nauczycieli i 23 z nich 

zatrudnionych na pełnym wymiarze, niepełnozatrudnionych 6 , 1 osoba przebywa na 

urlopie wychowawczym i 1 osoba przebywa na urlopie dla poratowania zdrowia. 

Kadra administracyjna składa się z 1 księgowej , 1 referenta, 3 sprzątaczek ( było 4) 

1 palacza-konserwatora , ½ etatu pracownik gospodarczy (był pełen etat). 

Odmalowano 2 sale lekcyjne przez pracowników szkoły  natomiast malowanie sali 

gimnastycznej wykonuje Zakład Budżetowy Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Wąsoszu. Oczekujemy na firmę, która  za kilka dni przystąpi do renowacji boiska 

sportowego .Wykonane zostały prace pielęgnacyjno-porządkowe wokół budynku 

szkoły. Ponadto Pani Dyrektor zaprosiła chętnych na rozpoczęcie nowego roku 

szkolnego. 

Pani  Joanna Morawska – Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Płoskach 

–stwierdziła ,że  nowy rok szkolny w PSP w Płoskach rozpocznie 111 uczniów w 8 

oddziałach. Punkt przedszkolny – 10 dzieci  , oddział „O” – 20  , klasa I-19,  

II-12, III- 9, IV- 14, V- 15 , VI- 12. Kadra pedagogiczna składa się z 15 nauczycieli  i 

wszyscy posiadają przygotowanie pedagogiczne oraz odpowiednie kwalifikacje do 

prowadzenia zajęć do poszczególnych. 14 nauczycieli ma wykształcenie wyższe 

magisterskie, 1 nauczyciel ma  wykształcenie licencjata . Z tej kadry 3 nauczycieli 

dyplomowanych , 5 mianowanych i 7 kontraktowych. W odniesieniu do poprzedniego 

roku  zmniejszy się liczba godzin pedagoga szkolnego  i jedna osoba wróci z urlopu 

zdrowotnego. Liczba godzin nauczycielskich zmniejszy się z 235 do 227 godzin. W 

administracji zostanie zlikwidowany etat referenta i zmniejszy się z całego etatu do ¾ 

etatu  stanowisko palacza- konserwatora.  W trakcie wakacji  uporządkowano teren 

wokół szkoły  i nie było potrzeby większych remontów ze względu na wykonane 

prace w ubiegłym roku . W okresie wakacji były prowadzone zajęcia dla dzieci , 

którym zorganizowano wiele atrakcji wyjazdów do ciekawych miejsc. 

 

 Następnie głos zabrała Pani  Małgorzata Denys – Dyrektor Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Czarnoborsku-  poinformowała , że liczba dzieci w Szkole w 

Czarnoborsu to 128. Oddział „0 „ – 23  ,  punkt przedszkolny - 16 
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I 14, II-19 III- 16 IV-16 V- 13, VI- 11 Liczba oddziałów 8. Liczba etatów nie uległa 

zmianie w odniesieniu do poprzedniego roku. 13 nauczycieli . Remonty wykonano 

przy pomocy konserwatora oraz oddelegowanego  z Urzędu pracownika z prac  

interwencyjnych Pana K. Ledę , którzy pomalowali 4 klasy lekcyjne, salę 

gimnastyczną, korytarze szkolne, gabinet dyrektora, bibliotekę, kotłownię. Zakupiono  

meble do 1 klasy lekcyjnej. Pomalowano meble w 3 klasach lekcyjnych oraz stoliki 

szkolne we wszystkich klasach . Uzupełniono braki tynku w elewacji budynku  , 

wykonano bramę  do  budynku gospodarczego szkoły, zakupiono płytki do 

wykonania podestu wejścia do szkoły. Zakupiono listwy do klas lekcyjnych w celu 

zabezpieczenia ścian przed zniszczeniem. Trwają obecnie prace dotyczące całego  

ogrodzenia szkoły, co było wielokrotnie kwestionowane przez inspektora 

budowlanego. Do pełni szczęścia dla dzieci brak jest prawdziwego boiska, ale mają 

nadzieję, że to też zostanie spełnione. 

 

W dalszej części głos zabrał Pan Piotr First – Dyrektor Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Pobielu ,  który poinformował ,że liczba dzieci w szkole w Pobielu w  

roku szkolnym 2011/2012 będzie wynosiła 91 łącznie z punktem przedszkolnym do 

którego  uczęszczają dzieci w wieku 3-4 lat . W poszczególnych oddziałach będzie : 

Punkt przedszkolny  – 11 dzieci ,Oddział „ 0”-15 ,  klasa I-9 ,II-8, III-10,  IV-12, V-14 

VI -12. W szkole będzie  40 uczniów dochodzących, a 25 uczniów dowożonych . W 

porównaniu do ubiegłego roku szkolnego  dzieci będzie mniej o 2. 

Nauka odbędzie się w 7 oddziałach . Klasy będą łączone. Kadra pedagogiczna to  13 

nauczycieli,  z których 7 nauczycieli pracować będzie w pełnym wymiarze czasu 

pracy , 6 niepełnozatrudnionych : 1 stażysta . W szkole jest  6 nauczycieli  - 

kontraktowych, 2- mianowanych , 4- dyplomowanych. Wykonano wiele prac na trenie 

szkoły ,a mianowicie : 

Malowanie kotłowni, naprawione i wymalowane ławek na podwórku ( 13 szt), 

wymalowano 2 sale lekcyjne oraz pokój nauczycielski  , zamontowano świetliki 

szkolne, trwają uzupełnienia tynku . Zakupiono węgiel i drewno opałowe. Z 

miejscowości Wodniki przywieziono  40 m3 drewna (topola). Przewieziono drewno z 

nadleśnictwa  Załęcze oraz z Bartków przez Pana Krukowskiego za co Pan dyrektor 

serdecznie podziękował . Od 1.09.2011 do 31.12. 2011  skutki redukcji zatrudnienia 

nauczycieli,  a mianowicie łączenia klas II z III wyniosą 21.767,10 zł z czego : 

- nauczyciel dyplomowany- 1godz. mniej informatyki,- 664,44 zł 

- nauczyciel kontraktowy edukacja wczesno-szkolna-5196 zł 
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-nauczyciel mianowany 2 godziny mniej  religii- 1657,22 

 - nauczyciel mianowany j, angielskiego- 2 godz mniej-1396,83 

-nauczyciel kontraktowy edukacja wczesno-szkolna 9 godz. mniej-5358 zł 

- nauczyciel kontraktowy 7 godz. Mniej pedagoga szkolnego - 3193,71 zł 

Do nauczania II i III klasy wyasygnowałem nauczyciela mianowanego z 30 letnim 

stażem pracy.  Pan Dyrektor zaprosił zgromadzonych na rozpoczęcie roku szkolnego  

w PSP w Pobielu. Ponadto Pan Piotr First podziękował Panu Burmistrzowi za 

powierzenie jemu stanowiska Dyrektora PSP w Pobielu na okres kolejnych 5 lat, 

deklarując dalszą  pracę jak najlepiej potrafi.  

 

Pan Stanisław Kosarzewski – Dyrektor PSP w Wąsoszu Pan  zaprosił na 

rozpoczęcie roku szkolnego 

Liczba dzieci w szkole podstawowej w Wąsoszu  to 305 uczniów i w  oddziałach „0” 

będzie 57 uczniów   ,będą 3 oddziały „0” , a 31 dzieci  pozostanie w przedszkolu. 

W klasach 4-6 będzie się uczyło 248 dzieci. Kadra nauczycielska to 24 nauczycieli na 

pełnych  etatach i 3 ,6 % nauczycieli niepełnozatrudnionych . Będziemy pracować w 

16- oddziałach . Odbyły się  w szkole kontrole budowlane i sanepidu ,które nie 

stwierdziły większych uchybień. W trakcie wakacji pomalowano wszystkie korytarze 

szkolne, klatki schodowe , część pomieszczeń administracyjno-gospodarczych, 

wymalowano część mebli w świetlicy , trwają prace porządkowe wokół budynku. 

 

Na zakończenie tego tematu głos zabrała Pani Hanna Kośmider –Król – 

Dyrektor Przedszkola w Wąsoszu – powiedziała : 

Przedszkole w Wąsoszu zaprasza państwa przez cały rok lecz w pierwszym tygodniu 

września organizujemy przyjęcia dzieci bo część maluchów trudno przechodzi 

rozstanie z rodzicami i dlatego wizyty osób postronnych są dodatkowym 

utrudnieniem. Do przedszkola zapisanych zostało 97 dzieci. Najstarsze dzieci to 

dzieci z 2006r i jest ich  29,  z 2007r. – 30 , z 2008r -36 , z 2009r- 2.  Dzieci 

przebywają w 4 oddziałach . Kadra nauczycielska to 5 nauczycieli , a właściwie 4 bo 

1  jest na zwolnieniu lekarskim ponieważ jest w ciąży. 

W trakcie wakacji wykonano malowanie klatki schodowej , wymieniono lampy w 

szatni , pomalowano schody , 2 łazienki na parterze. To zrobiono ze środków rady 

rodziców. Przedszkole znacznie się zmieniło. 
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Następnie Pan Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji o 

przygotowaniu placówek oświatowych  do nowego roku szkolnego 2011/2012. 

 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie opłat za świadczenia przekraczające 

bezpłatne podstawy programowe wychowania przedszkolnego w 

przedszkolach publicznych i oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez 

gminę Wąsosz. 

 

Pan Przewodniczący obrad  zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie tego projektu 

. 

Pan Burmistrz poinformował ,że ze względu na zmianę ustawy wszystkie samorządy  

podejmują uchwały, aby dostosować opłaty  do nowych przepisów. Koszt utrzymania 

przedszkola w Wąsoszu w 2011r to kwota 608.987 zł i to są środki na wynagrodzenia 

, wydatki na pochodne od wynagrodzeń , zakup wyposażenia i sprzętu , opłaty za 

media naprawy i pomoce dydaktyczne. Do kalkulacji przyjęto dzienny koszt 

utrzymania dziecka w przedszkolu. Do przedszkola uczęszczało średnio 75 dzieci w 

miesiącu przebywając w nim około 22 dni . Z tego wynika ,że dzienny koszt 

utrzymania dziecka w przedszkolu wynosi 30,75 zł. Dzieląc tą kwotę przez 9 godzin 

to 1 godzina wynosi 3,42 zł  czyli wyliczając kwotę w porównaniu do 

dotychczasowych stawek zauważa się duży wzrost opłaty bo wychodzi 300,-zł a 

dotychczas opłata była 60 zł. W związku z  tym uznano ,że lepszym będzie 

procentowe  odniesienie się do  wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę i w 

20011r. wynosiło ono 1386 zł dlatego proponuje się 0,10 % tego wynagrodzenia co 

daje stawkę 1,39 za 1 godzinę świadczeń ponadprogramowych. Czyli stawka za 4 

godziny  przez 22 dni w miesiącu wyniesie  122,32 zł  Za czas nieobecności dziecka 

opłata będzie proporcjonalnie zmniejszana. Ponadto informuje się ,że ustalone opłaty 

nie obejmują kosztów wyżywienia.  

 

Opinia Komisji Oświaty , Kultury , Zdrowia i Sportu jest pozytywna. 

Dyskusji nie było. 

Wobec tego Pan Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie Rady. 

 

Rada Miejska Wąsosza 15  głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie opłat za 

świadczenia przekraczające bezpłatne podstawy programowe wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych i oddziałach przedszkolnych 

prowadzonych przez gminę Wąsosz 

 

                                                Uchwała Nr  IX/ 54 /2011 to zał nr 6. 

 

 
 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wąsosz. 
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Pan Zdzisław Nicpoń Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Panu Marcinowi 

Kozińskiemu – Zastępcy Burmistrza Wąsosza , który omówił projekt uchwały. 

Przedstawił  efekt dwuletnich prac nad  zmianą  Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wąsosz uchwalonego w 2007r., który jest 

aktem polityki przestrzennej gminy. Nie jest aktem prawa miejscowego lecz jedynie 

podstawą do sporządzenia planów miejscowych , potencjalnym sygnałem dla 

inwestorów o kierunkach,  w których można inwestować na trenie gminy., sygnałem 

dla mieszkańców  o kierunkach rozwoju budownictwa mieszkaniowego. 

Studium składa się z czterech części .Pierwsza część tekstowa, którą radni otrzymali 

w wersji elektronicznej , część 2 to część graficzna gminy Wąsosz składająca się z 

planszy uwarunkowania przestrzenne gminy ,  część 3 to mapa studium – Kierunki 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wąsosz ,a  w części 4 „rozstrzygnięcia o 

sposobie  rozpatrzenia  uwag do projektu zmiany studium.” 

Mapa przedstawia  zmiany które dotyczą :  

1) zmiana  dotyczy zmiany terenów z upraw polowych  na tereny  eksploatacji 

kruszywa obręb  Sułów Wielki, 

2) zmiana w  m Wiewierz  dotyczy użytku ekologicznego,  a mianowicie 

doprecyzowania granic 

3) zmiana dotyczy Rudnej Wielkiej nieznaczne powiększenie terenów pod aktywność 

gospodarczą koło składowiska odpadów, 

4) zmiana w Wiklinie dotyczy użytku ekologicznego - doprecyzowanie granic 

5) przy m. Podmieście zmiana z terenów zabudowy na tereny upraw polowych,  

6) Gola Wąsoska z miana z terenów upraw polowych na tereny zabudowy 

mieszkaniowej 

7)Zmiana Pobiel – Młynary z terenów upraw polowych na eksploatację kruszywa 

8) Kowalowo z terenów usług komercyjnych na tereny upraw polowych 

9) Płoski zmiana z terenów usług komercyjnych na tereny upraw polowych 

10) zmiana Chocieborowice dotyczy zmiany z terenów aktywności gospodarczej na 

teren upraw polowych 

11) kolejna  zmiana Chocieborowice dotyczy zmiany z terenu zabudowy 

mieszkaniowej na teren upraw polowych  

Pierwszy powód do zmiany studium to zainteresowanie inwestorów gdzie  

inwestować chcą w kopalnie  oraz tworzenie przedsiębiorstw, stąd zmiany dotyczące 

kruszywa . Drugi powód  jest taki, że gmina jest typowo rolnicza i ANR posiada 

ogromne obszary gruntów rolnych  , gdzie te obszary przeznaczone na tereny usług 

komercyjnych powodują wzrost cen tych gruntów i blokuje to kupno wielu 

nieruchomości.  Kolejna rzecz to aktualizacja potrzeb mieszkaniowych i 

inwestycyjnych miasta. Rozwój miasta pod względem mieszkaniowym idzie w 

kierunku północnym  tj. Goli Wąsoskiej, gdzie znajdują się grunty upraw polowych  

Agencji Nieruchomości Rolnych i tam należy przejąć te grunty pod potrzeby 

mieszkaniowe. Rozwój miasta kieruje się również w stronę południową gminy tj m. 

Kowalowo gdzie przewiduje się  rozwój usług komercyjnych oraz rozwój przemysłu i 

usług. Rozwój aktywności gospodarczej kieruje się w dwóch miejscach przy 
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składowisku  odpadów  gdzie  planuje się rozwój  działalności gospodarczej oraz 

centrum usługowo- administracyjnego miasta Wąsosza. Studium jest efektem 

pogodzenia interesów wielu grup , wymagało to  wielu uzgodnień ,  było efektem 

długotrwałej procedury. Zmiany studium były wyłożone do publicznego wglądu oraz 

ogłoszono dyskusję publiczną w której udział wzięły 2 zainteresowane osoby nie 

będące  mieszkańcami gminy z zapytaniem „dlaczego na trasie korytarza 

ekologicznego chcemy  inwestować”. Do zmiany studium zgłoszono 11 uwag część z 

nich uwzględniono. Całą listę uwag przedstawia się Radzie do uwzględnienia 

- 1 uwaga to uwaga Kopalni Kruszywa Zubrza,  która wnioskuje o zmianę 

przeznaczenia części działek  nr 696/1 i 696/2 obręb Pobiel na poszerzenie granic  

eksploatacji kruszywa  z projektowanych terenów upraw polowych – nie 

uwzględniona uwaga przez Burmistrza, 

-2 uwaga to uwaga osoby prywatnej z Cieszkowic  o zmianę przeznaczenia działki nr 

207/1 obręb Chocieborowice na teren gruntów rolnych z  projektowanych terenów 

usług komercyjnych– uwaga uwzględniona przez Burmistrza, 

- 3 uwaga to uwaga osoby fizycznej z Cieszkowic o zmianę przeznaczenia gruntów  

dz. 191/1 i 191/2  obręb Cieszkowice na teren zabudowy mieszkaniowej z 

projektowanych terenów upraw polowych, 

-4 uwaga dotyczy Parafii Ewangelicko- Augsburskiej, która w m. Chocieborowice 

chciała zmienić przeznaczenie działki nr 265 na tren upraw polowych z  

projektowanych terenów aktywności gospodarczej- uwaga uwzględniona przez 

Burmistrza, 

-5 uwaga firmy Wizental o zmianę przeznaczenia działek nr 13  w Górce Wąsoskiej 

na teren upraw polowych z projektowanych terenów komercyjnych - uwaga 

uwzględniona przez Burmistrza, 

-6 uwaga dotyczy firmy Wizental o zmianę przeznaczenia działek nr739,737/6, 738 

obręb Pobiel na teren upraw polowych z  projektowanych terenów usług 

komercyjnych, projektowanie drogi i ulice główne(obwodnica)- uwaga nie 

uwzględniona przez Burmistrza, 

-7 uwaga dotyczy firmy Wizental o zmianę przeznaczenia działek nr 757,758 obręb  

Pobiel na teren upraw polowych  z projektowanych terenów zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej, zagrodowej i rezydencyjnej – uwaga nie 

uwzględniona przez Burmistrza, 

- 8 uwaga dotyczy firmy Wizental o zmianę przeznaczenia działek nr 843 -obręb 

Pobiel  na teren upraw polowych z  projektowanych terenów upraw polowych, 

projektowany zbiornik retencyjny, projektowane drogi, i ulice główne(obwodnica)- 
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uwaga  uwzględniona przez Burmistrza ale częściowo(przeznaczenie pod zbiornik 

retencyjny ,drogi i ulice główne pozostaje, 

-9 uwaga dotyczy firmy Wizental o zmianę przeznaczenia działek nr 615,618, 620, 

623, 628 obręb Płoski na teren upraw polowych z projektowanych terenów usług 

komercyjnych- uwaga uwzględniona przez Burmistrza, 

- 10 uwaga dotyczy firmy Wizental o zmianę przeznaczenia działek 270 i 271 obręb 

Chocieborowice z projektowanych terenów usług komercyjnych i projektowane tereny 

aktywności gospodarczej – uwaga nie uwzględniona przez Burmistrza, 

- 11 uwaga dotyczy firmy Wizental  o zmianę przeznaczenia działki nr 7/7 obręb 

Kowalowo na teren upraw polowych z projektowanych terenów usług komercyjnych, 

tereny upraw polowych, tereny dla których sporządzono miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego – uwaga ta uwzględniona przez Burmistrza – 

częściowo przeznaczenie działki dla której sporządzono miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego pozostaje bez zmian. 

W przygotowanym studium nie dopuszcza się  budowy elektrowni wiatrowych  oraz 

odmówiono  lokalizacji elektrowni wodnych na rzekach z powodu niskiego stanu wód, 

a spiętrzenie jej spowoduje podtopienia i przysporzy wiele problemów szczególnie 

dla miejscowości Czeladź Wielka i Bełcz Mały. 

 

Opinia Komisji Rolnictwa – Komisja dwukrotnie zajmowała się tym tematem. 

Rozmawialiśmy w trakcie wyłożenia  zmian gdzie poprzez złożone wnioski  

próbowaliśmy dotrzeć do potencjalnych inwestorów oraz na ostatnim posiedzeniu 

komisji pozytywnie zaopiniowano projekt zmian studium.   

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie Rady. 

Rada Miejska Wąsosza 15 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

uchwalenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Wąsosz. 

 

                                                        Uchwała Nr IX/ 55/11 to zał. nr 8. 

7a. „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie 

zadania pod nazwą „ Budowa kanalizacji sanitarnej w Wąsoszu” 

Pani Jadwiga Rodzewicz – skarbnik Gminy  przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie „ budowy kanalizacji sanitarnej w Gminie 

Wąsosz” 
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Opinia Komisji Budżetowej pozytywna. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie Rady, 

Rada Miejska Wąsosza 15  głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania pod nazwą „ Budowa 

kanalizacji sanitarnej w Wąsoszu” 

                                                Uchwała Nr  IX/ 56  /2011 to zał nr 9. 

 

 

Ad 8. Podjęcie   uchwały w sprawie zmiany  budżetu gminy Wąsosz na 2011r. 

 

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu  Pani  J. Rodzewicz Skarbnik Gminy która 

omówiła proponowane zmiany do budżetu Gminy na 2011r.  

Pani skarbnik  poinformowała ,że zmiany dotyczą  zwiększenia planu dochodów o 

kwotę  369.492 zł  oraz zwiększenia planu wydatków o tą  kwotę. Zwiększono 

dochody własne z podatków oraz zwiększa się dochody z tytułu pomocy finansowej 

udzielonej przez Województwo w kwocie 159.840 zł w ramach TFOGR.Ponadto 

zwiększa się dochody z tytułu pomocy Województwa na remont świetlicy w Dochowej 

.Wydatki zwiększa się  na zakup transformatora , budowy podstawy wagi do ważenia 

pojazdów ciężarowych, nabycie nieruchomości w Czeladzi Wielkiej, zakup i montaż 

solarów ulicznych, budowę kompleksu boisk sportowych,, wydatki na remonty dróg 

na zakup usług dotyczących promocji gminy, zakup i montaż bramy wjazdowej do 

OPS, wydatki na dowożenie uczniów do szkół, zwiększa się wydatki na zakup usług 

pozostałych,, w gospodarce ściekowej  oraz gospodarce odpadami, utrzymanie i 

remonty świetlic wiejskich, dotacji dla ZPK, dotacja dla SZBGKiM na adaptację 

mieszkań komunalnych i przenosi się środki z OSP na obiekty sportowe. 

 

Opinia Komisji Budżetu , Inwestycji i Mienia Komunalnego była pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie Rady. 

Rada Miejska Wąsosza 14 głosami „za” 1 „przeciw” podjęła uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wąsosz na 2011r. 

                                                    Uchwała Nr IX/57/11 to zał. nr  10. 

Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego ławników 

sądowych. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził ,że przed wyborem ławników sądowych rada 

zobowiązana jest powołać zespól opiniujący kandydatów na ławników celem 
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sprawdzenia czy kandydatury zgłoszone spełniają wymogi ustawowe i  ustalenia 

przedstawić  Radzie Miejskiej przed podjęciem głosowania. Nadmienił ,że prezes 

Sadu Okręgowego w Legnicy zwrócił się do rady o uwzględnienie w zespole 

sędziego Sądu Rejonowego w Głogowie. W związku z tym wystąpił pisemnie do 

Prezesa Sądu w Głogowie w tej sprawie i otrzymał odpowiedź ,że żaden z Sędziów 

nie  wyraził zgody na pracę w  zespole ze względu na nadmierne obowiązki 

służbowe. Pan Przewodniczący zaproponował, aby w skład Zespołu opiniującego 

weszły następujące osoby : Maria Michta , Bogusława Lorenc, Ewa Kondracka. 

 

Dyskusji nie było. 

Pan Przewodniczący  obrad zwrócił się do rady o ewentualne uwagi , rada nie 

wniosła uwag wobec tego przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał pod 

głosowanie Rady. 

Rada Miejska Wąsosza 15 głosami „za”  i 0 głosów „przeciw” , 0 głosów 

„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w powołania zespołu opiniującego 

ławników sądowych. 

                                                  Uchwała Nr IX/58/11 to zał. nr  11. 

 

Ad 10.Informacje Przewodniczącego Rady. 

Brak  

 

 

Ad 11.Odpowiedzi na interpelacje. 

Pan Zbigniew Stuczyk – Burmistrz Wąsosza – poinformował ,że radni  otrzymają 

pisemne odpowiedzi. 

 

 

Ad 12.Wolne głosy i wnioski. 

 Pan Jan Rewers – kierownik Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Górze poinformował  

o możliwości wzięcia udziału w wystawie rolniczej  „AGRO- SHOW”  koło Poznania w 

dniu 11.09.2011r. 

Poinformował też o wystawie twórczości ludowej organizowanej przez ODR jak 

również  zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby na kolejnej sesji  mógł wręczyć 

odznaczenie „ Zasłużony dla rolnictwa „które zostało przyznane rolnikowi Gminy 

Wąsosz. 

 

Pani Lorenc Bogusława – radna z Wrzącej W-kiej  podziękowała Burmistrzowi za 

remont drogi we Wrzącej. 
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Pan radny Kutzmann Maciej również podziękował Burmistrzowi za remont drogi 

polegający na położeniu dywanika asfaltowego we wsi Gola Wąsoska. 

 

Pan Marcin Koziński – Z-ca Burmistrza poinformował zebranych, że dnia 3 września 

2011r.  przy sali sportowej w Wąsoszu będzie nieodpłatna zbiórka  zużytego sprzętu 

elektronicznego i elektrycznego. 

 

Ad13.Zakończenie 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Zdzisław Nicpoń Przewodniczący 

Rady zamknął IX sesję  Rady Miejskiej Wąsosza. Podziękował zebranym za udział w 

sesji. 

 

Protokołowała ; 

K. Szejnkienig 

 

 
 
 
 


